

IOTC CIRCULAR 2015-034 / CIRCULAIRE CTOI 2015-034

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: LIST OF PROPOSALS FOR CONSERVATION AND MANAGEMENT MEASURES FOR CONSIDERATION AT THE 19th SESSION OF THE INDIAN OCEAN TUNA COMMISSION (S19)

Concerning the submission of proposals for new or revised Conservation and Management Measures, I am pleased to advise that the IOTC Secretariat received a total of 15 proposals from Contracting Parties as detailed below. The proposals, as well as other documents are available on the IOTC website for download: <http://iotc.org/meetings/19th-session-indian-ocean-tuna-commission-s19>.

Please also be reminded that paper copies of the original papers for the S19 meeting will not be available at the start of the Session. As such, if you need printed copies, you are requested to print and carry your own originals to the Session.

Conservation and Management Measures – Proposals

| | |
|---------------------|---|
| IOTC-2015-S19-PropA | On the recording of catch and effort data by fishing vessels in the IOTC area of competence (European Union – Revision of Resolution 13/03) |
| IOTC-2015-S19-PropB | On mandatory statistical reporting requirements for IOTC Contracting Parties and Cooperating Non-Contracting Parties (CPCs) (European Union – Revision of Resolution 10/02) |
| IOTC-2015-S19-PropC | On the conservation of sharks caught in association with fisheries managed by the IOTC (European Union – Revision of Resolution 05/05) |
| IOTC-2015-S19-PropD | On the conservation of sharks (Australia – Revision of Resolution 05/05) |
| IOTC-2015-S19-PropE | On endangered species (European Union) |
| IOTC-2015-S19-PropF | On the implementation of a limitation of fishing capacity of Contracting Parties and Cooperating Non-Contracting Parties (European Union – Revision of Resolution 12/11) |
| IOTC-2015-S19-PropG | IOTC target and limit reference points and a decision framework (Maldives – Revision of Resolution 13/10) |
| IOTC-2015-S19-PropH | On interim target and limit reference points and a decision framework (European Union – Revision of Resolution 13/10) |
| IOTC-2015-S19-PropI | On harvest controls rules for skipjack tuna in the IOTC area of competence (Maldives – New Proposal) |
| IOTC-2015-S19-PropJ | On the management of fishing aggregating devices (FADs) (European Union) |

Distribution / Destinataires

IOTC Members/ Membres de la CTOI: Australia/Australie, Belize, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d'), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Ile Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia/Somalie, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép.-Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom/Royaume-Uni, Vanuatu, Yemen/Yémen.

Chairperson IOTC / Président de la CTOI

Cooperating Non-Contracting Parties/ Parties coopérantes non-contractantes: Djibouti, Senegal/Sénégal, South Africa/Afrique du Sud.

Intergovernmental organisations & Non-governmental organizations / Organisations intergouvernementales et non-gouvernementales

Copy to/ Copie à : FAO

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement

| | |
|---------------------|--|
| IOTC-2015-S19-PropK | On the vessel monitoring system (VMS) programme (United Kingdom(OT) and Seychelles – Revision of Res. 06/03) |
| IOTC-2015-S19-PropL | Procedures on a fish aggregating devices (FADs) management plan, including more detailed specifications of catch reporting from fad sets, and the development of improved FAD designs to reduce the incidence of entanglement of non-target species (Mauritius – Revision of Res. 13/08) |
| IOTC-2015-S19-PropM | On the use of lights to attract fish to dFADs and vessels supporting purse-seining operations (Mauritius – New Proposal) |
| IOTC-2015-S19-PropN | Concerning the IOTC record of vessels authorised to operate in the IOTC area of competence (Mauritius – Revision of Res. 14/04) |
| IOTC-2015-S19-PropO | On a ban on discards of bigeye tuna, skipjack tuna, yellowfin tuna, and a recommendation for non-targeted species caught by purse seine vessels in the IOTC area of competence (Mauritius – Revision of Res. 13/11) |

Madame/Monsieur,

OBJET: LISTE DE PROPOSITIONS DE MESURES DE CONSERVATION ET DE GESTION POUR EXAMEN LORS DE LA 19^E SESSION DE LA COMMISSION DES THONS DE L’OCÉAN INDIEN (S19)

Concernant la soumission de propositions de nouvelles mesures de conservation et de gestion ou de révision de mesures existantes, j’ai le plaisir de vous informer que le Secrétariat de la CTOI a reçu un total de 15 propositions faites par les membres, détaillées ci-dessous. Les propositions, ainsi que les autres documents, sont disponibles sur le site de la CTOI à l’adresse suivante:

<http://iotc.org/fr/reunions/19e-session-de-la-commission-s19>

Je vous rappelle également qu’aucune copie papier des documents pour la 19^e session ne sera disponible au début de la réunion. Ainsi, si vous désirez des copies papier, merci de les imprimer vous-même et de les apporter à la réunion.

Propositions de mesures de conservation et de gestion

| | |
|---------------------|---|
| IOTC-2015-S19-PropA | Concernant l’enregistrement des captures et de l’effort par les navires de pêche dans la zone de compétence de la CTOI (Union européenne – Révision de la Résolution 13/03) |
| IOTC-2015-S19-PropB | Statistiques exigibles des parties contractantes et parties coopérantes non contractantes de la CTOI (Union européenne – Révision de la Résolution 10/02) |
| IOTC-2015-S19-PropC | Sur la conservation des requins capturés en association avec des pêcheries gérées par la CTOI (Union européenne – Révision de la Résolution 05/05) |
| IOTC-2015-S19-PropD | Sur la conservation des requins (Australie – Révision de la Résolution 05/05) |
| IOTC-2015-S19-PropE | Sur les espèces menacées (Union européenne) |
| IOTC-2015-S19-PropF | Sur la limitation de la capacité de pêche des parties contractantes et des parties coopérantes non contractantes (Union européenne – Révision de la Résolution 12/11) |
| IOTC-2015-S19-PropG | Sur des points de référence-cibles et -limites et sur un cadre de décision pour la CTOI (Maldives – Révision de la Résolution 13/10) |
| IOTC-2015-S19-PropH | Sur des points de référence-cibles et -limites et sur un cadre de décision pour la CTOI (Union européenne – Révision de la Résolution 13/10) |
| IOTC-2015-S19-PropI | Sur des règles d’exploitation pour le listao dans la zone de compétence de la CTOI (Maldives – Nouvelle proposition) |
| IOTC-2015-S19-PropJ | Sur la gestion des dispositifs de concentration de poissons (DCP) (Union européenne) |

| | |
|---------------------|---|
| IOTC-2015-S19-PropK | Sur le programme de système de surveillance des navires (SSN) (Royaume-Uni(TOM) et Seychelles – Révision de la Résolution 06/03) |
| IOTC-2015-S19-PropL | Procédures pour un plan de gestion des dispositifs de concentration de poissons (DCP), incluant des spécifications plus détaillées pour la déclaration des captures de calées sur DCP et l'élaboration de nouveaux DCP pour réduire les occurrences d'emmêlement des espèces non-cibles (Maurice – Révision de la Résolution 13/08) |
| IOTC-2015-S19-PropM | Sur l'utilisation de la lumière pour attirer les poissons autour des DCPd et sur les navires de soutien aux activités de pêche à la senne (Maurice – nouvelle proposition) |
| IOTC-2015-S19-PropN | Sur le Registre CTOI des navires autorisés à opérer dans la zone de compétence de la CTOI (Maurice – Révision de la Résolution 14/04) |
| IOTC-2015-S19-PropO | Sur une interdiction des rejets de patudo, de listao et d'albacore et sur une recommandation concernant les espèces capturées par les senneurs dans la zone de compétence de la CTOI (Maurice – Révision de la Résolution 13/11) |

Yours sincerely / Cordialement



Mr. Rondolph Payet
Executive Secretary / Secrétaire exécutif

Attachments / Pièces jointes:

- Nil / Acune